
Αναβλήθηκε χθες η συζήτηση αλλά η Βουλή θα επανέλθει σύντομα

Φωνές για νησίδα στη Διγενή Ακρίτα
Ο Δήμος Λευκωσίας δεν εκπροσωπήθηκε χθες για τη συζήτηση των έργων ανάπλασης στις λεωφόρους Καλλιπόλεως
και Διγενή Ακρίτα και η συνεδρία αναβλήθηκε Δεν ενημερώθηκε έγκαιρα δηλώνει ο Κωνσταντίνος Γιωρκάτϋχ
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στην κοινοβουλευτική Επιτροπή Εσωτερικών

του θέματος για τα έργα ανάπλασης

στις λεωφόρους Καλλιπόλεως και Διγενή

Ακρίτα και τον επηρεασμό των παρόδιων

ιδιοκτητών
Το θέμα ενέγραψε ο βουλευτής Λευκωσίας

του ΔΗΣΥ Νίκος Νουρής και στην ημερήσια

διάταξη αναφερόταν ότι για τη συζήτηση

του θέματος είχαν κληθεί να παραστούν

ο δήμαρχος Λευκωσίας εκπρόσωποι
του Υπουργείου Εσωτερικών του Τμήματος

Πολεοδομίας του Τμήματος Δημοσίων

Έργων της Αστυνομίας του ΕΤΕΚ της
ΠΟΒΕΚ και εκπρόσωποι καταστηματαρχών
και κατοίκων της περιοχής Όλοι οι προαναφερθέντες

εκπροσωπήθηκαν πλην του
Δήμου Λευκωσίας Μετά τη διαπίστωση της
μη εκπροσώπησης του ενδιαφερόμενου δήμου

η πρόεδρος της Επιτροπής Εσωτερικών

Ελένη Μαύρου έδωσε παράταση στην
έναρξη της συζήτησης και παράλληλα υπήρξε

τηλεφωνική επικοινωνία με την υπηρεσία
του δήμου κατά τη διάρκεια της οποίας

ο δήμος επιβεβαίωσε την έγκαιρη λήψη

της πρόσκλησης από την κοινοβουλευτική
υπηρεσία Η κυρία Μαύρου απολογήθηκε

στους προσκεκλημένους για την αδυναμία

έναρξης της συζήτησης χωρίς την
παρουσία του δημάρχου ή εκπροσώπου του

δημοτικού συμβουλίου ή έστω της δημοτικής

υπηρεσίας Η ίδια ανακοίνωσε πως σύντομα

το θέμα θα ξανατεθεί στην ημερήσια

διάταξη της επιτροπής και επισήμανε
πως ενόψει της συζήτησης στη Βουλή το
δημοτικό συμβούλιο Λευκωσίας δεν πρέπει

να λάβει αποφάσεις που συνδέονται με
την ανάπλαση των λεωφόρων Καλλιπόλεως

και Διγενή Ακρίτα Παρεμβαίνοντας ο

Νίκος Νουρής εισηγήθηκε η επιτροπή να
στείλει επιστολή στον Δήμο Λευκωσίας και

να ζητήσει να μην ληφθεί οποιαδήποτε
απόφαση πριν τη συζήτηση στη Βουλή Η

εισήγησή του έγινε αποδεκτή• Ο Πολίτης επικοινώνησε μετά τη συνεδρία

με τον δήμαρχο Λευκωσίας Κωνσταντίνο

Γιωρκάτζη ο οποίος αναγνώρισε ότι
υπήρξε κάποιο πρόβλημα συνεννόησης με
την υπηρεσία του δήμου και ο ίδιος δεν ενημερώθηκε

έγκαιρα για τη συνεδρία στη Βουλή

Σε ερώτηση κατά πόσον το δημοτικό συμβούλιο

προωθεί απόφαση για τοποθέτηση
νησίδας στη Διγενή Ακρίτα ο κ Γιωρκάτζης
είπε ότι η αρμόδια δημοτική επιτροπή όντως
συζητά τέτοιο θέμα μετά από πρόταση έκκληση

της Αστυνομίας αλλά ακόμα δεν έχει
ληφθεί απόφαση οϋτε ενημερώθηκε σχετικά

το δημοτικό συμβούλιο

Πέντε φάσεις
Το Τμήμα Δημοσίων Έργων κατέθεσε χθες

ενημερωτικό σημείωμα για τα έργα ανάπλασης

στη λεωφόρο Καλλιπόλεως και στις
οδούς Ευγενίας και Αντωνίου θεοδότου και
μέρους της οδού Υπατίας τα οποία είναι
σε εξέλιξη Η ανάπλαση της Καλλιπόλεως
αφορά τη μονοδρόμηση από τη Λευκωσία
προς το Aluminium Tower Ορισμένες πάροδοι

επίσης μονοδρομούνται και κατασκευάζεται

κυκλικός κόμβος στη συμβολή
των δρόμων Υπατίας και Νικόδημου Μυλωνά

0 δρόμος θα έχει διίο λωρίδες πλάτους

3 μέτρα η κάθε μια με πεζοδρόμια
πλάτους 2 μέτρων ή μεγαλύτερα εκατέρωθεν
Σε αρκετά σημεία κατασκευάζονται χώροι
παράλληλης στάθμευσης Δημιουργείται

σύστημα αποχέτευσης ομβρίων υδάτων
ενώ διατηρείται και προστατεύεται το σύστημα

αποχέτευσης θα εγκατασταθούν νέα
φώτα τροχαίας νέα κάθετη και οριζόντια
σήμανση και νέο σύστημα άρδευσης θα
διαμορφωθεί επίσης πλατεία στη συμβολή

των οδών Καλλιπόλεως και Υπατίας Το

έργο θα κατασκευαστεί σε πέντε φάσεις
Σε κάθε τμήμα του δρόμου θα κατασκευάζεται

πρώτα η μια λωρίδα και ακολούθως η

άλλη ώστε η πρόσβαση σε όλα τα υποστατικά

να παραμένει ελεύθερη καθ όλη
τη διάρκεια κατασκευής του έργου• Το έργο χρηματοδοτείται από το Ταμείο

Συνοχής της EE Το συμβόλαιο είναι
αξίας 3,3 εκατ ευρώ και η συμπλήρωση των
έργων υπολογίζεται για τον Ιούλιο του 2019
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